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Abstract (en)
A suction cleaner for sawdust has a dust container (13), in which a dust-collecting bag (24) can be accommodated, and a filter housing (28) which
is arranged thereon such that it can be pivoted away and contains a cartridge filter (40) with an associated cleaning device. The filter housing (28)
comprises the uncleaned-air inlet connecting piece (31) and a clean-air outlet connecting piece (37). On the clean-air side a fan (20) is connected.
A pivot bearing arrangement (17) acting on one side with a relieving device (80) ensures easy and motionally damped opening of the container.
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Absauggerät für Holzstaub hat einen Staubbehälter (13), in dem ein Staubsammelsack (24) aufgenommen werden kann, und ein darauf
abschwenkbar angeordnetes Filtergehäuse (28), das einen Patronenfilter (40) mit einer zugehörigen Reinigungseinrichtung enthält. Das
Filtergehäuse (28) enthält den Rohluft-Einlaßstutzen (31) und einen Reinluft-Auslaßstutzen (37). Reinluftseitig ist ein Gebläse (20) angeschlossen.
Eine einseitig ansetzende Schwenklagerung (17) mit einer Entlastungseinrichtung (80) sorgt für ein leichtes und bewegungsgedämpftes Öffnen des
Behälters. <IMAGE>
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